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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 28.06. 2010 în 

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 
 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 

sunt prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipseşte domnul Costa Cosmin Lăscuţ şi doamnele Mariana Eftimie şi Emilia 
Valentina Milutinovici.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 145/22.06.2010 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-
media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti 
din aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei:  
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al 

judeţului Timiş a unor bunuri imobile.  
3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor construcţii din domeniul 

public în domeniul privat al judeţului Timiş  în vederea demolării.  
4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în bugetul rectificat al 

judeţului Timiş a cotizaţiei datorate în calitate de membru al Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară Polul de Creştere Timişoara.  

5) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la proiectul „DKMT Flood 
Rescue”.  

6) -  Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de management al D-lui 
Paul Eugen Banciu managerul Bibliotecii Judeţene Timiş.  

7) -  Proiect de hotărâre privind prelungirea Protocolului de colaborare cu SC 
Fotbal Club Timişoara SA.  

8) -  Diverse.  
 
Faţă de ordinea de zi prezentată, vă propun includerea pe ordinea de zi la 

pct. 8 a Proiectului  de  Hotărâre  privind  aprobarea  studiului  de  fezabilitate  
pentru obiectivul de investiţii, Centrul Intermodal Regional de  Transport Marfă 
Timişoara – locaţia Remetea Mare.  

În aceste condiţii punctul „Diverse” va deveni pct. 9 din ordinea de zi.  
Vă supun aprobării ordinea de zi, inclusiv propunerea de suplimentare.  
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Consiliul judeţean Timiş, respectiv, Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, a aprobat în unanimitate ordinea de zi 
prezentată.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă 
supun aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 31mai 2010 

Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  a aprobat în unanimitate procesul 
verbal al şedinţei ordinare din data de 31 mai 2010.  
 
 

Punctul nr. 1 - Întrebări, interpelări. 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Urmare solicitărilor din şedinţa anterioară, fiecare consilier judeţean are în 

mapa de şedinţă o informare a Direcţiei Generale a Finanţelor Publice Timiş privind 
execuţia bugetelor unităţilor administrativ teritoriale în luna mai 2010.  

Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 

 Domnule preşedinte, aş dori să ne informaţi despre situaţia lucrărilor la 
deponeu, precum şi cine este, în momentul de faţă, diriginte de şantier şi dacă, 
lucrările făcute până acum sunt supervizate de această companie.  
 De asemenea,  aş dori să ne spuneţi despre situaţia la zi a Centrului Militar 
Timişoara, respectiv ce se întâmplă după realizarea PUZ-ului  cu licitaţia în vederea 
realizării studiului de fezabilitate.  

Referitor la Planul de Amenajare a Teritoriului  Judeţean (PATJ) am înţeles că 
a ieşit caietul de sarcini şi în fişă sunt nişte condiţii foarte restrictive astfel încât va 
licita şi va câştiga doar IPROTIM-ul care până acum a mai avut cu noi un contract 
care a fost reziliat pe motiv că nu au făcut nimic.  
 De aceea, rugămintea mea este ca şi cei din Comisia de urbanism să fie 
informaţi despre situaţia caietului de sarcini.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 În legătură cu deponeul, vă pot spune că se lucrează încă la acesta. Există o 
problemă legată de  drumul de acces, în sensul că s-a intervenit cu săpăturile prea 
mult în zona drumului, dar este o soluţie pe care o vom rezolva în următoarele zile. 
În fiecare marţi, este o delegaţie din partea consiliului judeţean care se prezintă la 
Ghizela pentru a urmării ritmul în care se lucrează. Avem o asistenţă tehnică, este o 
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dirigenţie de şantier aleasă în urma unei proceduri a consiliului judeţean, întrucât nu 
s-a finalizat procedura  europeană pentru dirigenţia de şantier, deşi s-au făcut toate 
comunicările către cei trei concurenţi rămaşi în competiţie şi urmează să  se ia 
decizia foarte curând. 
 Acum am aflat că  s-a contestat deja decizia luată pentru una din societăţi. 
Contestaţia va merge la Comisia Naţională de Studiere a Contestaţiilor , dar acest 
lucru nu opreşte lucrarea la deponeu pentru că noi am ales o dirigenţie proprie sub 
îndrumarea căreia se desfăşoară în acest moment întreaga activitate.  
 Deci, există diriginte de şantier care supraveghează lucrările, există asistenţă 
tehnică şi contractul pentru această este în valabil până în momentul în care vom 
avea noua dirigenţie de şantier.   
 Referitor la comisariat, vă pot spune că am înaintat documentaţia la primărie  
pentru a accepta demolarea acestei clădiri.  
 Vreau să vă spun că aceasta a făcut subiectul unei discuţii foarte atente 
pentru că am reuşit să intrăm în PID – Polul de creştere Timişoara cu locaţia 
respectivă – Centrul Regional de Afaceri şi Biblioteca Judeţeană – finanţat prin AXA 
1 pe  Polul de creştere Timişoara, unde trebuie să ne mişcăm foarte repede pentru 
că până în 30 noiembrie trebuie depus studiul de fezabilitate şi proiectul tehnic, 
astfel încât,  finalul lucrării respective să fie undeva prin 2012.  
 Finanţarea se asigură 50% prin POR – Axa 1, fiind investiţie de afaceri, şi 
50% din buget propriu. Valoarea încă nu o avem dar o vom vedea pe parcurs după 
ce se termină studiul de fezabilitate şi proiectul tehnic.  În paralel, am înaintat 
documentaţia pentru demolarea actualei clădiri  şi sperăm să avem, de data 
aceasta, şanse de reuşită, iar faptul că am obţinut o înţelegere cu Primăria 
Timişoara de a intra pe finanţarea celor 70 milioane euro – pe POR  - Axa I – în 
întregul sumelor de proiecte  existente pe AXA I – POR  cred că este un lucru foarte 
bun.  
 Referitor la PATJ vă pot spune că s-a scos caietul de licitaţie, iar dacă sunt 
observaţii la acesta, rog Comisia de urbanism să vină cu acestea pentru că nu are 
nimeni interes să dirijeze către cineva această  licitaţie aşa cum nimeni nu a avut 
niciodată vreun interes să facă aşa ceva.  Nu cunosc alte amânunte la caietul de 
sarcini şi o să discutăm cu doamna  Liana Buşilă arhitect şef  şi domnul 
vicepreşedinte Adam Crăciunescu să vedem care ar fi problemele.  
 Cu siguranţă că vor trebui îndeplinite absolut toate condiţiile legale, astfel 
încât, să avem un PATJ cât mai repede pentru judeţul Timiş.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Intervenţia mea este legată tot de deponeu. Avem acum diriginte de şantier şi 
aş dori să ni se prezinte la fiecare şedinţă a plenului consiliului judeţean un raport 
privind stadiul execuţiilor lucrărilor, respectivă dacă acestea se încadrează în grafic 
şi dacă investiţia va fi finalizată la termenul la care s-a angajat constructorul.  Prin 
urmare, cred că este bine să urmărim lună de lună tot ce se întâmplă acolo.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Sunt de acord cu observaţia dumneavoastră şi, în plus, doresc să adaug că 
informaţia va fi săptămânală după fiecare deplasare pe care o vom face în fiecare 
marţi la Ghizela, urmând ca toţi consilierii judeţeni care doresc pot consulta această 
informaţie săptămânală.  
 Informaţia săptămânală va conţine un rezumat al graficului, al modului de 
realizare, al termenelor, o analiză clară la faţa locului şi, în plus, această informaţie 
poate fi prezentată în plenul consiliului judeţean.  
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 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Este foarte bine ceea ce propuneţi dumneavoastră şi cine vrea să se 

informeze săptămânal poate să o facă, însă îmi menţin rugămintea ca în fiecare lună 
să se prezinte în plenul consiliului judeţean o informare pentru a şti ce se întâmplă.  

De asemenea, aş dori să ştiu ce se întâmplă cu bugetul consiliului judeţean şi 
cu bugetele consiliilor locale.  Noi am aflat şi chiar şi dumneavoastră aţi confirmat că 
deja există o propunere sau o hotărâre de guvern în curs de elaborare pentru 
reducerea sumelor ce vin din sursele noastre de venit.  

 Am primit execuţia bugetelor locale dar din aceasta nu rezultă gradul de 
îndatorare al primăriilor şi în calitatea noastră de coordonatori ai consiliilor locale 
este bine să avem şi această informaţie pentru a şti ce se va întâmpla pe viitor în 
cazul reducerilor acestor bugete, să ştim ce primării vor avea probleme, şi dacă noi, 
consiliul judeţean, ne vom afla într-o situaţie nefavorabilă prin această reducere.  
Puteţi să ne daţi informaţii mai exacte sau mai detaliate? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
În plus,  faţă de ce a spus domnul consilier judeţean Viorel Sasca, pot să vă 

spun că săptămâna trecută s-a făcut o analiză vis-a-vis de prezentarea în Guvern a 
unei Ordonanţe de Urgenţă care, pentru 01 ianuarie 2011, se propune reducerea 
cotelor prin care se alocă banii către administraţiile locale. La nivel naţional, ştiţi 
foarte bine că procentul este de 82% şi s-a propus să fie undeva la 60%. Discuţiile 
au avut loc la Guvern şi ideea de bază era ca jumătate din aceste reduceri să se 
îndrepte spre pensii. Având în vedere decizia Curţii Constituţionale a României, s-a 
hotărât ca azi şi mâine să fie negocieri la nivelul Guvernului faţă de aceste procente 
care urmează să se reducă, dacă se mai reduc şi în ce valoare, iar Ordonanţa de 
Urgenţă care ar trebui să apară ar putea apărea înainte de 01 iulie 2010 şi 
procentele despre care se discutau înainte de hotărârea Curţii Constituţionale erau 
de la 22 la 17 şi de 13 la 10 pentru consiliul judeţean.  

Am avut o discuţie cu domnul Miuţ şi l-am rugat să-mi creioneze un buget 
pentru 2011 să vedem ce înseamnă acest lucru şi probabil că îl are deja pregătit. 
Vom face o analiză după ce vom avea actul normativ şi în funcţie de aceasta vom 
ştii cum mergem mai departe.  

Cert este că reducerea surselor de finanţare către administraţia locală s-a pus 
în discuţie în contextul pe care vi l-am prezentat. Deocamdată nu sunt alte 
amănunte,  în plus având în vedere că de joi şi până astăzi s-au schimbat termenii 
discuţiilor, urmează să plece de la Guvern un al proiect de ordonanţă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
În completare a ceea ce a spus colegul meu, domnul consilier judeţean Viorel 

Sasca, aş dori să fac o propunere, respectiv să se facă o simulare pe calculator cu 
aceste cifre a ceea ce înseamnă bugetele unităţilor administrativ teritoriale pentru a 
vedea dacă există riscul intrării în insolvenţă a unor consilii locale. Cred că acest 
exerciţiu ne-ar ajuta să facem interpelări şi să reparăm acolo unde se poate repara 
ceva.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt de acord cu dumneavoastră. Aceasta este şi ideea pentru care l-am 

rugat pe domnul Miuţ, ca mai întâi să facă cu bugetul nostru şi apoi să mergem către 
bugetele locale unde , de la 47% discuţia este să ajungă la 38% sau nu se ştie, 
deocamdată cât.  
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Ar trebui să avem finalizate cifrele şi abia atunci vom şti unde putem discuta. 
Mai ales că discutăm despre o Ordonanţă de Urgenţă care va intra în Parlament cel 
mai probabil în toamnă.  Nu discutăm despre bugetul pe 2010 ci despre bugetul pe 
anul 2011 şi ar trebui să ne pregătim foarte bine de abordarea bugetului pe anul 
2011 în funcţie de noile cifre şi în funcţie de posibilităţile de lobby pe care le putem 
face  la nivelul Parlamentului pentru a putea îndrepta acolo unde se greşeşte.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Cu permisiunea dumneavoastră intervin din noi şi aş vrea să vă spun că legat 

de acest subiect ar trebui ca noi consiliul judeţean să formulăm o poziţie, întrucât mi 
se pare absolut greşit să fie reduse aceste sume ce vin către administraţiile locale, 
ele fiind şi aşa destul de reduse.  

Oricum, bugetul este destul de redus, iar să reducem şi  procentul nostru de 
acolo este absolut inacceptabil.  Cred că trebuie să avem o poziţie de protest în 
acest sens.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu zic că trebuie să aşteptăm să vedem despre ce este vorba şi apoi să luăm 

măsurile necesare.  
  
 

Punctul 2  - Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la 
domeniul public al judeţului Timiş a unor bunuri imobile.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  a aprobat în unanimitate proiectul de 
hotărâre.  
  

 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor 

construcţii din domeniul public în domeniul privat al judeţului Timiş  în 
vederea demolării.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie 

socială, Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
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Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  a aprobat în unanimitate proiectul de 
hotărâre.  

 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în 
bugetul rectificat al judeţului Timiş a cotizaţiei datorate în calitate de membru 
al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Polul de Creştere Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie, Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  a aprobat în unanimitate proiectul de 
hotărâre.  
 

 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la 

proiectul „DKMT Flood Rescue”.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul  a  fost avizat  favorabil  de  Comisia pentru relaţii şi cooperare 

internă şi externă, Comisia pentru administraţie şi Comisia economică.  
Comisia de urbanism a propus amplasarea bazei logistice în incinta 

aeroportului „Aviaţia Utilitară”. Precizăm că în anul 2008 am finalizat proiectul în 
valoare de 850.000 Euro „Centru Regional şi Transfrontalier de Prevenire şi 
Intervenţie în caz de Inundaţii” în locaţia din Giroc. Totodată, am organizat în 
structura Direcţiei de Prestări Servicii Timiş un Serviciu care să administreze 
această activitate şi să gestioneze bunurile din dotarea centrului. 

Proiectul îşi propune să continue, inclusiv prin achiziţia de echipamente 
suplimentare proiectul iniţial, astfel, încât, nu se justifică o altă locaţie.  

Totodată, se solicită să se detalieze cheltuielile neeligibile.  
Rog preşedintele Comisie de urbanism să susţină propunerile.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Am să-l rog pe domnul Traian Stancu să ia cuvântul.  
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Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Ţinând cont de strategia legată de „Cioca” a apărut acest amendament 

neştiind toate datele suplimentare pe care le-aţi citit acum şi neştiind că acest centru 
de logistică este făcut şi că urmează cumpărarea unei aparaturi tehnice pentru 
sprijinirea ISU.  

Din acest motiv vă propun să retragem acest amendament  pentru că nu am 
avut suficiente informaţii la momentul respectiv.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Mario 
Din discuţia avută în Comisia de urbanism am sesizat faptul că spre 

deosebire de celelalte proiecte pe care le-am avizat în această comisie, este 
adevărat că ele nu au fost de la Biroul  de  Cooperare Interregională şi Integrare 
Europeană, nu apare nici în raport şi nici în proiectul de hotărâre cheltuielile 
neeligibile. Suntem de acord că cheltuielile eligibile sunt foarte mici, vedem că 
participarea consiliului judeţean este foarte bună dar nu apar cheltuielile neeligibile, 
iar la cheltuielile eligibile de 6600 euro cu care noi am fost de acord am putea să ne 
trezim cu o cheltuială neeligibilă de 25.000 euro. Atâta timp cât nimeni nu detaliază 
cheltuielile neeligibile am considerat că este firesc să primim aceste detalieri în 
plenul consiliului judeţean, fapt ce a determinat acest amendament la proiectul de 
hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Cheltuielile neeligibile sunt salariile celor doi angajaţi ai consiliului judeţean 

implicaţi în proiect, respectiv domnul Siska  Csaba şi doamna Mariana Harcău, 
precum şi cheltuielile legate de modificările cursului valutar.  TVA este eligibil.  
Valoarea lor nu o ştiu acum.  Suma cu care participăm la proiect este de 6600 euro 
la un proiect care are un buget total de 1.637.908 euro şi din care bugetul judeţului 
Timiş beneficiază de 321.635 euro. Deci, practic 6600 euro este suma cu care vine 
consiliul judeţean ca şi cofinanţare şi în plus cele două cheltuieli neeligibile, 
respectiv cursul valutar care este fluctuant şi nu ştim ce valoare o să aibă şi salariile 
celor doi colegi pe care le primesc de la consiliul judeţean şi nu se adaugă extra ci 
munca se face în cadrul fişei postului pe care o au la consiliul judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Domnule preşedinte, eu sunt de acord cu explicaţiile date de dumneavoastră 

dar am rugămintea ca la fiecare proiect de acest gen să apară şi cheltuielile 
neeligibile scrise pentru că nu cred că este un secret acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar nimeni nu poate şti o valoare la cheltuielile neeligibile legate de fluctuaţia 

cursului valutar.  Putem începe un proiect la 3,6 euro şi îl terminăm la 4,2 euro deci, 
este evident că aici apare o diferenţă. De la 6600 euro cât avem de dat, diferenţa se 
face prin cursul valutar. Aceasta este prima discuţie.  

Cealaltă discuţie legată de salarii, acestea nu implică cheltuieli neeligibile 
pentru că oricum colegii noştri sunt plătiţi de consiliul judeţean, dar nu pot fi plătiţi din 
proiect.  

Dacă mai sunt alte observaţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Sunt de acord cu proiectul dar am o nedumerire. Proiectul este transfrontalier 

între România şi Ungaria şi mă întrebam de ce centrul nu este la Sânnicolau sau la 
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Cenad pentru că zona de intervenţii în caz de inundaţii este acolo sau s-a schimbat 
cumva graniţa şi ne învecinăm cu Ungaria în partea cealaltă? 

Cred că era mai corect ca după ce se demarează acest proiect să se 
transfere utilajele acolo pentru că acolo avem nevoie de intervenţii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostafiiciuc 

 Nu este localizat pe Sânnicolau pentru că avem deja  o locaţie care a rezultat 
pe alte proiecte câştigate de noi şi care este la Giroc. Acolo avem terenul consiliului 
judeţean, avem magazii făcute acolo, şi în plus, această locaţie am gestionat-o încă 
din 2005 când au fost inundaţiile şi la acel moment am spus că trebuie să facem 
nişte proiecte de dotare ISU şi încă de pe atunci am reuşit să facem şi să avem o 
dotare ISU destul de bună.   
 Deci, ne-am localizat pe singura locaţie pe care o aveam disponibilă la acel 
moment, respectiv Giroc.  Nimeni nu spune că putem crea, la un moment dat, şi alte 
puncte în diferite zone ale judeţului. Ştiţi cu toţii că cel mai mare dezastru din 2005 a 
fost la Foeni şi nu la Sânnicolau.  Avem cele mai multe probleme de inundaţii, şi 
domnul consilier judeţean Titu Bojin ştie foarte bine acest lucru, în zona Făgetului 
unde Bega nu este regularizată şi de fiecare dată la Mânăştiur şi Bethausen avem 
probleme legate de ape.  Cert este că în aceşti ani am reuşit să dezvoltăm o 
strategie de apărare împotriva situaţiilor de dezastru şi am reuşit să atragem câteva 
mii de euro pentru echipamente şi dotări, toate acestea la sugestia şi recomandarea 
profesioniştilor de la ISU. În plus, de comun acord,  am aprobat accesul pe POR la 
Axa care se referă la dotarea pe cele patru judeţe şi discutăm despre 10 milioane de 
euro.  Cele patru judeţe sunt legate de acelaşi concept unitar de apărare împotriva 
dezastrelor.  
  
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Observaţia dumneavoastră este corectă dar există o soluţie, şi anume, să 
discutăm cu Primăria Sânnicolau să mai facă un proiect şi să achiziţioneze 
echipamente pe acel proiect care să fie legat de proiectul mare.  În acest sens, noi 
care avem deja experienţă îi putem sprijini. Cred că acest lucru ar veni în sprijinul 
doleanţei domnului consilier şi este corectă.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Şi eu m-am abţinut în Comisia de administraţie pentru aceleaşi motive pe 
care le-a menţionat domnul consilier judeţean Leontin De Maio. Mi se pare anormal 
să nu avem o defalcare exactă a cheltuielilor.  Pe lângă acest lucru a mai apărut 
ceva: dacă aveţi în faţă anexa 2 sau anexa 4 la hotărâre vă rog să-mi citiţi încă de la 
început din aceasta.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vă mulţumesc. Nu le-am găsit şi cred că le putem căuta până mâine că tot nu 
le găsim, nu sunt aici. 
 
 Domnul consilier judeţean  Marius Cârceie 
 Eu le-am găsit. Prima dată, declaraţia pe care dumneavoastră o veţi semna în 
baza hotărârii adoptată de consiliul judeţean va fi într-o altă limbă decât cea română. 
Ca o paranteză, vreau să spun că nu am nici o problemă cu limba maghiară , dar 
fiind un act oficial al judeţului Timiş mi se pare normal ca prima limbă să fie cea 
română şi apoi limba maghiară.  
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 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vreau să vă asigur că nu voi semna niciodată un act dacă acesta nu este şi în 
limba română.    
 

Domnul consilier judeţean  Marius Cârceie 
Da, dar normal ar fi să fie în limba română prima dată şi apoi în limba 

maghiară.  Sunt de acord să fie şi în limba maghiară dar după cea din limba română. 
Acest lucru îl solicit pe motiv că este un act oficial al judeţului Timiş, iar limba 
română este limba oficială a ţării noastre.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da sunt de acord cu dumneavoastră. Urmează să fie schimbată anexa şi să 

fie prima dată în limba română şi apoi în limba maghiară. Este o chestiune de 
program. Programul este gestionat de Guvernul de la Budapesta şi probabil că aşa 
a venit suportul de proiect.  

 
Domnul consilier judeţean  Marius Cârceie 
Proiectul poate fi în orice limbă. Nu contează. Dar este o anexă la proiectul de 

hotărâre a consiliului judeţean şi trebuie să fie în limba română.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte, cred că este o chestiune de principiu. Dacă s-ar 

cunoaşte care este strategia Consiliului judeţean Timiş – a DKMT , dat fiind faptul că 
în octombrie aşa cum susţine Biroul Regional de Cooperare Oradea apar din nou 
proiecte, cred că este bine să cunoaştem pentru a putea preveni astfel de situaţii.  

Am rugat-o deja pe doamna Agneta Kardos dacă are mai multe informaţii în 
acest sens să ne spună pentru a evita astfel de probleme în plen şi rugămintea mea 
ar fi ca pentru şedinţa următoare să ni se facă o prezentare referitor la ce anume 
vrem să facem pe DKMT, dat fiind faptul că se lansează din nou un col România – 
Ungaria în octombrie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Având în vedere că anexa se votează de către consiliul judeţean sunt de 

acord  cu propunerea domnului consilier judeţean Marius Cârceie, respectiv să fie 
scris prima dată în limba  română şi apoi în limba maghiară.  Conform formularului 
proiectul este gestionat şi accesat de Guvernul de la Budapesta. Este o relaţie 
europeană şi dacă vrem să fim europeni să fim europeni în spirit românesc.  

Dacă sunt şi alte  discuţii? Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” 

din partea   Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, , Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  şi două abţineri din partea domnilor 
consilieri judeţeni Leontin De Maio şi Marius Cârceie.  
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind încetarea contractului de 
management al D-lui Paul Eugen Banciu managerul Bibliotecii Judeţene Timiş.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul nu a mai fost introdus în comisiile de specialitate, întrucât urmează 

să decidem asupra unei situaţii care există în drept, respectiv, încetarea contractului 
de management a Dlui Paul Eugen Banciu ca urmare a pensionării.   

Domnul Paul Eugen Banciu se pensionează şi ar trebui să îi mulţumim pentru 
activitatea domniei sale şi aş dori ca la următorul plen să-l invităm şi să îi facem o 
ceremonie de mulţumire pentru întreaga sa activitate în calitate de director al 
Bibliotecii Judeţene Timiş.  

Dacă sunt, totuşi discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 

George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
Ştefan, Tiuch Cătălin  a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Mă scuzaţi că intervin, dar am o întrebare. De ce nu se organizează  
concursul pentru ocuparea postului de manager?  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Pentru că toate posturile sunt blocate.  Va apărea o nominalizare din interiorul 
instituţiei conform legislaţiei în vigoare.  
 

Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, dar la primărie au fost scoase posturi la concurs pentru manageri la 

societăţi comerciale.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Da, dar erau societăţi comerciale.  
 Noi ne confruntăm cu situaţia de la Teatru „Merlin” unde nu putem organiza 
concursul pentru postul de director. Vom face o nominalizare care va fi prezentată 
plenului consiliului judeţean. Nominalizarea va fi pentru manager interimar, iar 
acesta  poate fi pentru minim 6 luni.  
 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind prelungirea Protocolului de 
colaborare cu SC Fotbal Club Timişoara SA.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost amânat din şedinţa trecută, întrucât  s-a hotărât analizarea 

situaţiei în şedinţa reunită a grupurilor de consilieri din cadrul Consiliului judeţean şi 
Consiliului local al municipiului Timişoara.  

În ceea ce priveşte Consiliul judeţean s-a agreat soluţia să se continue 
colaborarea şi finanţarea în anul 2010, însă, pentru o sumă prin care să se acopere 
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plata obligaţiilor datorate de SC Fotbal Club Timişoara pentru chiria, utilităţile şi 
administrarea Stadionului „Dan Păltinisanu”. 

- În aceste circumstanţe propun ca proiectul de act adiţional, respectiv art. 3 să 
aibă următorul cuprins: 

o „Art. 3 – Consiliul judeţean Timiş se obligă să aloce suma de 1.250 mii 
lei pentru susţinerea exclusivă a echipei de fotbal FC Timişoara, 
respectiv suma de 850 mii lei în luna iulie 2010 pentru participarea în 
Europa League şi 400 mii lei în  luna decembrie 2010 pentru ocuparea, 
cel puţin, locului 3 în clasamentul Ligii I la finele turului de campionat 
2010 – 2011,  pe baza de documente justificative.  
În funcţie de posibilităţile bugetare şi de posibilitatea ca FC Timişoara 
să fie pe locul I la finalul turului de campionat, Consiliul judeţean Timiş 
va reanaliza posibilitatea majorării acestei finanţări.” 

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul secretar al judeţului Timiş, Petrişor Nădăştean 

Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să vă întreb de unde aţi scos acest 
nou alineat? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este amendamentul meu pe care l-am făcut în acest moment.  
 
Domnul secretar al judeţului Timiş, Petrişor Nădăştean 

Am înţeles că este amendamentul dumneavoastră dar, oricum unul din 
obiective este îndeplinit şi pe acesta am stabilit ce sumă acordăm.  Al doilea obiectiv 
este prezumat. Deci, în luna decembrie vom vedea dacă se îndeplineşte acest 
obiectiv sau nu. Din câte ştiţi, chiar şi anul trecut, deşi nu s-a îndeplinit obiectivul, 
totuşi în luna decembrie, pentru motivele arhicunoscute, am modificat obiectivele de 
performanţă pentru a le putea acorda banii.  

La fel putem face şi în luna decembrie a acestui an, dacă se întâmplă ceea ce 
ne dorim să se întâmple, putem să le dăm în plus, însă nu putem introduce clauze 
aşa oricum pentru că nu este corect din punct de vedere juridic.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă  mulţumesc  domnule   secretar şi  supun  la  vot amendamentul în forma 

în care l-am prezentat cu cele două alineate.   
Consiliul judeţean Timiş, cu 32 voturi „pentru” din partea domnilor , Constantin 

Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin 
Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 
Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin,  un vot împotrivă din partea domnului consilier judeţean 
Adrian Negoiţă şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean Traian Stancu.  
  

Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Aş vrea să vă spun că am votat împotrivă pentru că nu am înţeles acest 
amendament. Cred că era bine să îl cunoaştem şi noi dinainte.  În plus, eu trebuie 
să înţeleg, că aceşti 2000 lei dăm şi amendamentul este făcut pentru diferenţa de 
1200, aşa este? 
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 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Nu, dumneavoastră aveţi în faţă un proiect de hotărâre prin care am modificat 
complet  articol 3.   
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Domnule preşedinte, nici unul dintre noi nu avem în faţă acest proiect de 
hotărâre despre care vorbiţi dumneavoastră. Noi avem unul mai vechi pe care ni l-aţi 
înmânat acum o lună. Dumneavoastră aţi citit punctul   2 şi 3 dar singurul punct care 
este la fel este doar punctul 1, adică continuăm colaborarea.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnule consilier judeţean Leontin De Maio aveţi în faţă vechiul act adiţional 
şi la acesta se modifică cuprinsul articolului 3  cu ceea ce am propus eu mai înainte.  
Nu puteam veni cu un alt proiect de hotărâre la un proiect de hotărâre pe care l-am 
amânat. Am considerat că este corect să rămână acelaşi proiect de hotărâre la care 
am făcut amendament.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Este corect. Doar că domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  vorbea acum 
de suma de 2000 şi de 1250 care sunt cu totul alte sume.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, pentru că articolul 3 se modifică  complet. Articolul 3 care era iniţial cu 
anumite sume în proiectul de hotărâre apare acum modificat cu amendamentul 
prezentat.  
 Prin urmare, vă spun la vot întregul proiect de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru”  
din partea Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea 
Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta,  Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, şi două abţineri din 
partea domnilor Traian Stancu şi Adrian Negoiţă 
 

 
Punctul nr. 8 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

fezabilitate pentru obiectivul de investiţii „Centru Intermodal Regional de 
Transport Marfă Timişoara” – locaţia Remetea Mare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost discutat astăzi în şedinţa reunită a Comisiei de urbanism, 

Comisiei  economice şi Comisiei  de administraţie.  Dacă sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Este în sală proiectantul, realizatorul ambelor studii de fezabilitate şi cred că 

pentru informarea colegilor ar fi bine să auzim punctul de vedere al domniei sale.  
Proiectantul a făcut o comparaţie între cele două locaţii şi nu ar strica să auzim 
părerea dânsului.  



 13

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aş vrea să-l invit pe domnul arhitect la întâlnirea pe care o avem miercuri cu 

reprezentanţii ai Ministerului Transportului, întrucât acesta din urmă este cel care 
poate finanţa pe POS – transport acest proiect.  Astăzi, de comun acord, toţi am 
hotărât că votăm şi aprobăm pe Remetea Mare în condiţiile discutate în comisii.  

Nu facem astăzi comparaţii între cele două proiecte pentru că aşa am stabilit 
că vor  veni reprezentanţii Ministerului Transportului, ai Primăriei Timişoara, ai 
Consiliului judeţean Timiş şi toţi împreună vom stabili care este varianta cea mai 
bună.  

 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

 Sunt de acord cu dumneavoastră că am zis că vom analiza şi aproba astăzi 
proiectul de hotărâre dacă se consideră că acesta este foarte bun şi în acest sens 
am solicitat punctul de vedere al proiectantului.   
 Pe de altă parte, acum am aflat că a apărut între timp Ghidul solicitantului şi 
ar trebui să luăm o decizie pentru că în final la discuţiile pe care le vom avea cu cei 
care vor depune proiecte, întrucât autorităţile locale nu pot depune proiecte pe POS 
ci doar pot depune doar unităţi  din Ministerul Transporturilor, ar trebui să mergem 
cu un punct de vedere al consiliului judeţean.  
 De asemenea având în vedere că a apărut Ghidul solicitantului, informaţie pe 
care am primit-o abia azi de dimineaţă, cred că ar trebui, poate într-o şedinţă 
extraordinară, să hotărâm acest lucru şi să avem un punct de vedere foarte clar al 
consiliului judeţean la aceste discuţii.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vă mulţumesc. Prin urmare, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş, respectiv, Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorhe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, a aprobat în proiectul de hotărâre.  
 

 
Punctul nr. 9 -  Diverse  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt înscrieri la cuvânt? Dacă nu, vă rog să-mi permiteţi să fac câteva 

completări la ceea ce a spus domnul consilier judeţean Viorel Sasca. 
Deci, vreau să ştiţi că am invitat reprezentantul Ministerului Transporturilor 

miercuri la discuţii pentru a stabili  concret faţă de opţiunea tehnică şi economică 
referitoare la Centrul Intermodal.  Iniţial am discutat cu domnul Primar Gheorghe 
Ciuhandu tocmai pentru a avea un reprezentant din partea Primăriei Municipiului 
Timişoara, având în vedere că Remetea Mare este prezentă în PID Timişoara.  
Discuţia a fost destul de lămuritoare faţă de un eventual parteneriat al consiliului 
judeţean alături de Primăria Timişoara şi Ministerul Transporturilor în această 
susţinere în acest proiect de Centru Intermodal.  

Avem şansa că este primul proiect pe care l-am putea depune pe POS 
transport şi cred că trebuie să ne grăbim ca împreună cu specialişti din Ministerul 



 14

Transporturilor să luăm o decizie în acest sens şi dacă e posibil chiar luna viitoare 
să putem depune proiectul.  Fie că este Remetea sau Recaş acest lucru se va 
decide în analiză  respectivă şi condiţiile sunt stabilite de Ghidul solicitantului. 

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

 Domnule preşedinte, eu aş propune, dacă şi colegii mei sunt de acord, ca la 
întâlnirea respectivă să participe şi preşedinţii Comisiilor de urbanism,  economic şi 
administraţie pentru a-şi putea aduce argumentele lor.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, sunt de acord cu dumneavoastră şi chiar îi invit oficial să participe pe 
domnul Viorel Sasca, Marcel Mihoc şi Viorel Coifan.  
 Decizia de aici este nepolitică ci doar economică şi de dezvoltare a întregii 
zone.  
 Nu cred că este nevoie să supunem la vot participarea celor trei preşedinţi ai 
comisiilor.  Eu fac oficial invitaţia ca domnul Viorel Sasca, Marcel Mihoc şi Viorel 
Coifan să participe la întâlnire.  
 Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Aş vrea să vă întreb  dacă ştiţi şi puteţi să ne spuneţi când va fi următoarea 
şedinţă ordinară a plenului Consiliului judeţean Timiş? 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Următoarea şedinţă va fi cel mai probabil la sfârşitul lunii iulie. Vă spun şi de 
ce!  Am vrut să o facem mai devreme dar nu ştim exact ce acte normative vor 
apărea. Va fi poate o rectificare de buget, vor fi discuţii pentru strategia pe 
următoarele şase luni şi din aceste motive am hotărât ca următoarea şedinţă să fie 
la sfârşitul lunii iulie.  
 

Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările  şedinţei ordinare a 
Consiliului judeţean Timiş.   
 
 

PREŞEDINTE,       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     
     Constantin OSTAFICIUC                 Petrişor NĂDĂŞTEAN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RED/C.A 
DACT/C.A 


